



التاريخ: 2026/02/08

Award of Tender

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that, Oman National Engineering & investment Company SAOG (ONEIC) has awarded On 08/02/2026, a contract for the sum of OMR. 2,540,000 (Two million, five hundred forty thousand- Omani Rials), for the implementation of a subcontract for the construction of a 132 kV overhead line with a 33 kV substation in the Budour Tayseer gas project in the Marmul area, located within the concession areas of Petroleum Development Oman (PDO), for the period of (12) months, commencing on date of awarding.

This project are part of several significant strong projects which has been awarded to the company in an innovative manner and achieved successes and technical leaps in building expertise in the field of engineering specialization, where ONEIC anticipates gaining diverse experiences and generating substantial revenues through this project.

إسناد مناقصة

يسرا الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأنه قد أسندا لها بتاريخ 08/02/2026، عقد بمبلغ وقدره 2,540,000 ر.ع مليونان وخمسمائة وأربعون ألفاً ريالاً عمانيأً، حول تنفيذ أعمال فرعية لإنشاء خط هوائي جهد 132 ك.ف مع محطة جهد 33 ك.ف بمشروع حقل غاز بدور تيسير بمنطقة مرمول والواقعة ضمن مناطق الامتياز التابعة لشركة تنمية نفط عمان، لمدة (12) شهراً بدءاً من تاريخ الإستاد.

ويأتي هذا المشروع ضمن مجموعة مشاريع هامة اسنادت للشركة مؤخراً وحققت فيها نجاح متميز في بناء الخبرات في مجالات الاختصاص الهندسية، وتتوافق الشركة - بإذن الله تعالى - أن تحقق من خلال هذا العقد خبرات أضافية وعوائد مناسبة.

الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer

